
Zamotává se a plácá páté přes deváté. Válek
je obětí vlastních lží i nesplněných slibů
(VIDEO CZ 1 min)
- CZ24 News | 12. ledna 2022

ČESKO: Po dvou letech covidismu, kdy předchozí vláda stačila čtyřikrát protočit ministra
zdravotnictví, aby se nakonec vrátila k tomu původnímu, snad nebylo tak odvážné očekávat, že
opozice vygeneruje ze svých řad nějakou skutečnou osobnost, které by bylo možné alespoň trochu
důvěřovat, a třeba i mírně napravila nedůvěru v politiku jako takovou. Svými prvními kroky v roli
nového ministra zdravotnictví Vlastimil Válek potvrdil, že s ním žádná změna k lepšímu nepřichází.
Nejde jen o slovní neobratnost, ale především pokulhává obsah sdělení.

„Očkování je nepovinné. Kdyby bylo povinné, budu první, který se tady připoutá
od pasu nahoru nahý před tuto sněmovnu a nepustím sem ministra.“

 

Posbíráno na sítích:

Vlastimil Válek slíbil, že se připoutá nahý před Poslaneckou sněmovnou, když očkování bude
povinné.
Očkování je povinné a Vlastimil nenašel pouta. Slibem nezarmoutíš a tak jsme to za něj udělali my.

„Režim pracovní karantény znamená, že místo do karantény domů do ní půjde
zaměstnanec do práce.“ [zdroj]

Vlastimil Válek jako prodejce vakcíny ve stylu šmejdů.

 

Occamova břitva „zařízla“ ministra Válka
Rozhovor na DVTV s ministrem Válkem by měl být zařazen na Silvestra.

„V tom zákonu je velmi správně, že očkování je nepovinné. Kdyby bylo povinné, budu
první, který se tady připoutal od pasu nahoru nahý před tuto sněmovnu a nepustím sem
ministra.
Podstatné je, že vakcína bude dobrovolná, kdo chce, se bude očkovat, kdo nechce, se
nebude očkovat. Musíme garantovat občanům České republiky, že jakákoliv vakcína,
která je kvalitní, aby byla zdarma, aby byla dobrovolná, a pokud budou jakékoliv vedlejší
účinky, tak aby občané měli jistotu, že budou odškodněni.
My jsme tady od toho, a doufám, že všichni, abychom nikdy!, NIKDY! už nikdy nedovolili
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porušování lidských práv a svobod!
Ta představa byla, že testy nebudou hrazené proto, abychom je donutili se nechat
očkovat.“

Vlastimil Válek

 

Vlastimil Válek upřímě přiznává, že až Omicron ovládne trh, tak se změní pravidla
Vlastík Válek říká, že až Omicron ovládne trh, tak se změní pravidla. Mysleli jsme si, že je ministrem
zdravotnictví a řídí se něčím jiným, než neviditelnou rukou trhu.

Omikron je jako plamenomet. Dávek očkování může být i nekonečně mnoho, uvedl Válek.
[zdroj]

CHČIJOU NÁM NA HLAVU A ANI SE TO NESNAŽÍ VYDÁVAT ZA DÉŠŤ.

Protože v dnešní době považuji za klíčové informovat lidi o reálném dění, nikoliv totalitní
propagandě, tak bych se zde rád malinko rozepsal a citoval našeho nového ministra zdravotnictví
pana Válka (TOP 09).
Nejdříve pár střípků z minulosti:

Tohoto člověka a jeho stranu, respektive koalici volilo naivních 1,5 milionu voličů.
Koalice SPOLU před volbama o Covidu téměř nemluvila, narozdíl od jiných stran zde nepadali žádné
sliby a razantně jiné názory, než u staré vlády. Snad kromě sloganu “Už žádný lockdown”, což v
podstatě zatím dodrželi.
Když stará vláda zpoplatnila PCR i antigenní testy, tak pan Válek nesouhlasil s tím, že nelze něco
vymáhat ke vstupu a chtít to po občanovi zaplatit
Pan Válek slíbil uznávání PCR testů do podniků a že chce uznávat protilátky.
Také sliboval, že pokud bude povinné očkování, tak se svlíkne do naha a půjde do sněmovny se
“chytnout ministra”.

A nyní prohlašuje:
„Omikron se šíří strašně rychle. Je jako plamenomet, zatímco delta je pomalý požár,“
Zvláštní přirovnání a to je nějaký problém, když je omikron v podstatě neškodný?
„Učili jsme se s virem žít, ale kvůli omikronu začínáme znovu,“ řekl Válek. Ministr očekává, že se
budou objevovat další nové mutace. Uznávání PCR testů a protilátek, které bylo v rámci služeb
zrušeno, se podle něj znovu zavede, „až se omikron přežene“.
Proč kvůli omikronu začínáme znovu, když má o 99 % menší smrtnost a hospitalizace je minimální?
Je tu vůbec důvod “začínat znovu“? Samozřejmě, že co půl rok to nová mutace… Nic se nikdy nikam
nepřežene, pořád tu bude nová mutace, nový problém, nová dávka.
Domnívá se však, že může dojít k omezení nemocniční péče. „Když bude růst počtu nakažených tak
prudký, jako například ve Francii, zakážu nemocnicím třeba týden – kromě naprosto akutních
pacientů – řešit cokoliv jiného než covid,“ upozornil Válek.
Růst nakažených sice prudký je, ale MINIMÁLNÍ PŘÍZNAKY!
Podle ministra může být očkovacích dávek nekonečně mnoho. „I proti chřipce se očkujete co půl
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roku.
Skvělý argument, takže nám říkáte, že tohle nikdy neskončí?
To, kdy a jestli Češi sundají roušky a respirátory, prý záleží na celé Evropě.
Super, takže budeme kopírovat chování totalitního Německa, Rakouska, Slovenska donekonečna?
Možností je podle něj několik. „První je, že se objeví vakcína, která bude účinná tak, že imunita
vydrží klidně 10–15 let,“ uvedl.
Tak určitě…
Další možností má být objev léku, který by zamezil závažnému průběhu. „To má zásadní problém, že
covid s sebou nese poškození orgánů, které je trvalé i při lehkém průběhu. Je to poškození srdce,
mozku, výstelky tenkých cév,“ konstatoval Válek s tím, že taková poškození se mohou při
opakovaném prodělání koronaviru nasčítat. Hrozí tak, že například za deset let by byly častější
infarkty a mrtvice.
Jistě a neschováváme tu za tyhle dlouhodobé problémy něco jiného než prodělanou nemoc?
„Třetí možnost, která je kupodivu nejpravděpodobnější, že ten virus nechce hostitele zabít, jen se
přenášet, takže zmutuje do verze, která nebude pro nás nebezpečná,“ předpovídal Válek.
Pokud se nemýlím, tak to se právě teď děje s omikronem, nebo?
Pokud by vše pokračovalo dobře, mohlo by prý k rozvolnění opatření dojít během jara. „Doufám ale,
že si zvykneme, že v sezónách, kdy vrcholí respirační onemocnění a nejde jen o covid, respirátory
nosit budeme. Že se stanou standardem třeba v hromadné dopravě.“
Nevím jak vy přátelé, ale tohle naprosto odmítám akceptovat!
[zdroj]

Opravdu není možné  to je prdel. Kačerov v přímém přenosu , tak to tady řvu smíchy

u tv nedělní Partie  (únor 2021)

Sliby Vlastíka Válka o testování dětí srpen 2021. Odmítněte ve škole povinné testování.
Adame Vojtěchu nikdy bych nevypustil z úst, že netestované děti čekají sankce. Sliby pana Válka
před volbami. Zkuste vto říct řediteli vaší školy, že odmítáte testování.

 

Naše děti už byly utestované, řekl Válek a oznámil jen jedno kolo týdně. Ve školách bude
od 17. ledna 2022 testování na nemoc covid jednou týdně antigenním testem. V případě
pozitivity bude následovat PCR test. Karanténa a izolace bude pět dní. [zdroj]

Rada pro zpěváky od budoucího ministra zdravotnictví Válka. Něco o hlasové technice a zpěvu.

 

Lidé mi možná nerozumí, protože jsem z Brna, řekl Válek.
Zamotává se a plácá páté přes deváté. I takové názory panují o vyjadřování ministra zdravotnictví
Vlastimila Válka (TOP 09). On sám kritiku odráží s humorem. Prý je to kvůli tomu, že je z Brna.
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Vlastimil Válek je český politik a lékař – radiodiagnostik, od prosince 2021 místopředseda vlády
Petra Fialy a ministr zdravotnictví ČR, od října 2017 poslanec Poslanecké sněmovny PČR. V období
od ledna do října 2021 předseda Poslaneckého klubu TOP 09, v letech 2012 až 2016 zastupitel
Jihomoravského kraje, v letech 2010 až 2021 zastupitel městské části Brno-Líšeň, od roku 2019
místopředseda TOP 09.
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